
 1 / 3 

 

  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-18 
Rijeka,  27. 09. 2019. 

 
 

ZAPISNIK 
S 9. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
9. sjednica VMO Grbci održana je 23.09.2019. godine (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO  

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 Ana Zovko 

 Aleksandar Zovko 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 8. sjednice VMO Grbci održane 30.08.2019. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Prometna problematika na području MO Grbci 
2. Komunalna problematika 
3. Izvještaj realiziranih programskih aktivnosti – Ekološke akcije i Križevice 2019. 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 

1.1. Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović pozdravio je sve prisutne te se osvrnuo na upit građana 
za postavom usporivača prometa – ležećeg policajca u Primorskoj ulici kod k.br. 32. U sklopu 
prometne problematike na području MO Grbci organiziran je i terenski sastanak s nadležnima, TD 
Rijeka promet i predstavnicima Odjela gradske uprave za komunalni sustav. Uzimajući u obzir sve 
negativne aspekte koje sa sobom nosi realizacija usporivača prometa kao što su: pojačana buka, 
vibracije tla i otežana odvodnja oborinskih voda, kao i potencijalna opasnost za bicikliste i 
motocikliste u prometu g. Abramović napomenuo je kako smatra da bi drugo rješenje bilo uređenje 
prometa konkretnog dijela ulice prometnim znakovima. Kako u Primorskoj ulici nije moguće izgraditi 
nogostup (od k.br. 24 do k.br. 41) čije je ispitivanje mogućnosti bilo predmetom stavke komunalnih 
prioriteta MO Grbci za 2019. godinu kao što je prokomentirano na prošloj sjednici Vijeća g. 
Abramović predložio je da se svakako uzme u obzir zahtjev građana za projektom uređenja i 
smirivanja prometa u predmetnom dijelu Primorske ulice postavom traženih i potrebnih prometnih 
znakova. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave po ovoj temi Vijeće je donije jednoglasnu odluku da se od 
nadležnih, TD Rijeka promet zatraži postava odgovarajućih potrebnih znakova s ciljem 
smirenja i uređenja prometa u predmetnom dijelu Primorske ulice. Zatražit će se postava 
prometnog znaka stop i obaveznog smjera desno u odvojku Primorske ulice kod k.br. 24 i 32, 
te znakovi ograničenja, maksimalne brzine vožnje 30 km/h te prometni znak upozorenja na 
pješake na cesti (neposredno nakon križanja Primorske ulice s Vrhovom). Ukoliko bude 
potrebno ovaj projekt financirati iz sredstava komunalnih prioriteta MO Grbci za 2020. godinu 
Vijeće je jednoglasno da se u sklopu raspoloživih financijskih sredstava osigura potreban 
iznos za ovu stavku. U sklopu projekta ispitat će se i mogućnost iscrtavanja žutih linija i 
postave sigurnosnih stupića. 
 
1.2. G. Abramović obavijestio je vijećnike o dobivenim informacijama s terenskog sastanka na temu 
prometne problematike na području MO Grbci o tehničkim nedostacima za izvedbu i realizaciju 3 
pješačka prijelaza, 2 na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke i jednog u Primorskoj ulici, u blizini 
k.br. 20 i 3C te autobusne stanice. Stavka koja nedostaje za realizaciju navedenih pješačkih 
prijelaza je nepostojanje obostranog nogostupa te će se do konačnog usvajanja komunalnih 
prioriteta MO Grbci za 2020. godinu ove stavke nastojati uvrstiti u prijedloge, sukladno procjeni od 
strane nadležnih, TD Rijeka promet.  
 
Zaključak:  Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
AD 2 
 
2.1. G. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenim primjedbama od strane građana o 
začepljenim šahtama za oborinske vode na nekoliko lokacija u Primorskoj ulici. Zahtjev za 
interventnim čišćenjem upućen je nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i KD 
Vodovod i kanalizacija Rijeka. 
 
Zaključak:  Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.2. G. Abramović predložio je da se KD Vodovod i kanalizacija Rijeka pošalje zahtjev za 
asfaltiranjem dijela nogostupa u Dražičkoj ulici preko puta k.br. 2 i 4 koji je ostao neasfaltiran uslijed 
prekopa zbog sanacije puknuća vodovodne cijevi. 
 
Zaključak:  Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
AD 3 
 
G. Abramović kratko se osvrnuo na održane programske aktivnosti VMO Grbci – Ekološka akcija i 
Križevica 2019. Smatra kako su programi dobro organizirani i realizirani te se nada da će tako biti i 
naredne godine u kojoj je Vijeće kao prijedloge poslalo oba programa. 
 
Zaključak:  Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
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AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
 

              Predsjednik VMO Grbci  
      Tomo Abramović 

 


